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Mimo práce na katedře fyziky působím i v Univerzitní základní a mateřské 
škole Lvíčata. Práce ve Lvíčatech jsem se ujala v době, kdy to bylo potřeba, 
a i nyní se jí věnuji. 
 

ČVUT je velký „moloch“ a jakákoli větší změna či náprava předchozích chyb 
stojí mnoho úsilí i času. Bohužel platí, že doba potřebná k nápravě věcí je 
minimálně stejně tak dlouhá, jako doba, po kterou se věci „kazily“. I přesto 
věřím, že „pokažené“ věci lze napravit a má smysl o tuto nápravu usilovat.   
 

ČVUT by si mělo více vážit všech svých zaměstnanců. Domnívám se, že je 
nyní doba, kdy je potřeba lít peníze spíše do lidí, ať už se jedná o vědce, 
učitele či další zaměstnance, než do betonu. Budu to připomínat vždy, když 
k tomu bude příležitost. 
 

Jsem zastáncem toho, aby co největší část společnosti dosáhla na co nejlepší vzdělání. Každý vzdělaný 
jedinec obohacuje celou společnost. Univerzita, jakou je ČVUT, má povinnost svým působením zasáhnout 
co možná největší část společnosti. Je zřejmé, že jen vzdělaná společnost má před sebou budoucnost, 
o které bude moci alespoň z části sama rozhodovat. 
 

Akademický senát pro mě představuje velmi důležitý orgán akademické samosprávy, který umožňuje 
okamžitou zpětnou vazbu ke krokům, které vedení ČVUT činí. K jednotlivým rozhodnutím vedení ČVUT se 
skrze své zástupce v AS ČVUT může kterýkoli člen akademické obce vyjádřit a případně se i takto podílet 
na jejich korekci. Pokud mi dáte svou důvěru, ráda budu zastupovat i vaše názory v příštím AS ČVUT. 
 
 
 
V Praze dne 4. 12. 2019               Se svou kandidaturou do AS ČVUT souhlasím. 


